

The French Window 周末海鮮早午餐 (五道菜) Seafood Brunch by the Harbour at The French Window (5-course menu)

條款及細則：

- 本優惠只適用於 3 香港 3Supreme 鑽石級會員
- 本優惠只適用於 2019 年 2 月 2 日至 2019 年 3 月 17 日指定時段(逢星期六日及公眾假期，中午 12 時至下午 2 時半)。
- 請注意餐廳於 2 月 5 日（年初一）全日休息，2 月 6 日（年初二）只在晚市營業。
- 3 客戶需於訂座時註明享有 3 香港優惠及於結賬時出示 My3 App 手機應用程式上的電子優惠券，即可以 85 折優惠享用 原價 HK\$598 之「The French Window 周末海鮮早午餐」。
- 顧客需於用餐日前 24 小時訂座，並視乎餐廳座位供應而定
- 加一服務費以原價計算。
- 此優惠不可兌換現金、不設找贖及不可其他優惠同時使用。
- 若指定餐廳有特別包場而不對外開放或更改開放時間，恕不另行通知。
- 任何特別膳食或訂座要求，將因應餐廳情況而安排。
- The French Window 對本優惠之所有事宜均有最終而具約束力的決定權。
- 3 香港有權隨時更改或終止此項優惠的內容而毋須預先另行通知。

Terms and Conditions:

- The offer is only applicable for 3Supreme Diamond members
- The offer is applicable for dedicated sessions from 2 February, 2019 to 17 March, 2019 (Saturdays, Sundays and Public Holidays, 12:00nn to 2:30pm).
 - The French Window will be closing at 5 February and will resume business on 6 February after 6pm only.
- 3HK customers can enjoy “Seafood Brunch by the Harbour at the French Window” with a special discount of 15% Off (Original Price HK\$598), providing e-coupon on My3 App upon seat reservation & bill settlement.
- Please make your reservation at least 24 hours prior to your preferred dining time
- 10% service charge applied on original price.
- This offer is neither refundable nor exchangeable for cash and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- The designated restaurant may be chartered for private functions and the opening hours are subject to change without prior notice.
- Special requests/seating are subject to availability, rules & regulations.
- In case of any dispute, the decision of The French Window shall be final and binding.
- The French Window and 3HK reserve the right to change/terminate the content of this promotion at any time without prior notice.